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Dear Parent/Guardian,  

 

On behalf of the faculty and staff at _______________________ , I invite you to attend our 

Parent-to-Parent Mix & Mingle event on _______________________. 

 

We are so excited to welcome new families to our school community! Our staff remains 

committed to providing an academic environment where students and families are encouraged to 

participate in the learning process together. 

 

At the Parent-to-Parent Mix & Mingle, you will be able to meet staff members and parent 

organization representatives, tour the building, and discuss any questions or concerns as we 

approach the first day of school on Monday, September 9. 

 

You will also learn about some of the unique programs and activities here at _______________, 

including our __________________________________________________________________.  

 

I look forward to seeing you on _______________________. Your ongoing involvement in 

school activities is essential to student success.   

 

As always, if you have questions or concerns, do not hesitate to call the main office at 

_______________. 

 

Sincerely,  

 

________________ 

(Date) 

(School Name) 

(School Name) 

(examples of programs, special activities your school offers) 

(Date) 

(Phone Number) 

(Name) 



Translation and Interpretation Center Parent-to-Parent Mix & Mingle Event 
6/2013 French 

 

 

Chers Parents/Tuteurs,  

 

Au nom des enseignants et des travailleurs de _______________________, je vous invite à 

assister à la Rencontre entre les parents (Parent-to-Parent Mix & Mingle) le________________. 

 

Nous sommes très heureux de recevoir de nouvelles familles dans notre communauté scolaire ! 

Notre personnel est déterminé à offrir un environnement académique où les élèves et les familles 

sont encouragés à participer ensemble au processus d’apprentissage scolaire.  

 

A cette rencontre, vous aurez la possibilité de rencontrer le personnel et les représentants des 

organisations parentales, de visiter le bâtiment et de discuter toutes les questions que vous 

pourriez avoir au moment où nous nous approchons de la première journée d’école, le Lundi 9 

Septembre. 

 

Vous apprendrez aussi sur les uniques programmes et activités ici à ___________________, qui 

incluent notre__________________________________________________________________.  

 

J’espère vous voir le _______________________. Votre implication constante dans les activités 

scolaires est essentielle dans le succès de l’élève.  

 

Comme toujours, si vous avez des questions ou des craintes, n’hésitez pas à contacter le bureau 

principal au  _______________. 

 

Cordialement,  

 

________________ 
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